
Dobrý den, byla jsem hospitalizována na antiarytmické jednotce k EFV vyšetření s event. ablaci 
arytmie. Po celou dobu od příjmu až po propuštění ke mně byli všichni velice milí, profesionální, 
ochotní. A to i přes dost provizorní podmínky (určitě by si zasloužilo takto specializované pracoviště 
modernější prostory). Přístup týmu na sále byl opravdu na velmi velmi profesionální úrovni. Hned na 
úvod mě rozesmáli a odstranili počáteční bariéru, což je pro pacienta, který má strach z neznámého, 
velmi důležité. MUDr. Lucie Šedivá, PhD. je úžasná lékařka, které vděčím za vyřešení mé dlouholeté 
nepříjemné arytmie. Její odborný, ale zároveň lidský přístup mě velmi uklidnil. Člověk cítí, že je 
opravdu ve zlatých rukou. Sama pracuji ve zdravotnictví, a proto chápu, že zdravotník je jen člověk a 
je opravdu těžké mít pořád úsměv na tváři. A zároveň, že to, co pro mne bylo nové a trochu děsivé, je 
pro ně rutina. Nedali to však znát a odpovídali na mé dotazy s laskavostí a úsměvem. Nasazení lékařů, 
sestřiček i sanitářů je zde opravdu vysoké a věřím, že musí být mnohdy vyčerpávající. Přesto jsou 
pořád ochotní, vřelí. Děkuji mockrát za tuto zkušenost. A přeji celému týmu spoustu spokojených, 
uzdravených pacientů. A hlavně spoustu štěstí a zdravíčka v osobním životě.  
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